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Zápis :
schůze výboru OS Č.Budějovice

Přítomni: Novotný,Roháč,Gregor,Čížek,Horáček,Bartoš,Kroupa.

Předseda OS J.Novotný přivítal přítomné a zahájil schůzi výboru OS v 18 :00 h .
Podle informací od př.Bastla,momentálně není žádný adekvátní přepravce Z.závodu  
Oravita. J Bastl navrhuje,aby dopravu zajistil náš spolek.Z důvodu,že v tomto 
termínu máme ještě druhý závod,pokusíme se domluvit na přepravě závodu Oravita 
se sousedním OS Tábor.
Předseda OS oznámil,že stále není přepsána na justici.cz , změna složení výboru OS 
včetně předsedy OS,proto není možné z aktualizovat přístup k bankovnímu účtu OS a
disponovat s financemi OS.Z tohoto důvodu se výbor OS rozhodl o tzv.krizové řešení
této situace a prosí všechny MS,aby své platby za rok 2023 předali v 
       hotovosti pokladníkovi OS M.Čížkovi ,řádně proti podpisu včetně 
výdajového a příjmového dokladu, a to nejpozději do 30.4.2023 .
Výbor OS se podrobně zabýval žádostí MS Č.Krumlov,žádost se týkala posunutím 
svozového plánu o 1 hodinu (dozadu).Většina členů výboru chápe problematiku při 
nasazování v MS Č.K.,ale není možné této žádosti vyhovět, z důvodu včasného 
dojezdu na místo startu.
Výcvikář OS J.Gregor poupraví závodní plán,označí společné kooperační závody a v 
konečné podobě pošle tento závodní plán  výcvikáři ČSCHPH a ČMSCHPH.
Tajemník OS J.Kroupa přepošle zápis z konference tajemníkovi ČMSCHPH 
J.Hlaváčkovi.
Tréninky OS : pásmo západ bude využívat ,,starou káru“ řidič př.Prediger,pásmo 
východ ,,nová kára“ řidič Horáček.

Předseda OS J.Novotný všem přítomným poděkoval za účast,popřál úspěšnou 
závodní sezónu  a schůzi výboru ukončil v 20 :00 hod.

Zapsal tajemník OS J.Kroupa                                                  Ověřil předseda OS 
J.Novotný


